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1.   Met hoeveel procent zijn uw energiekosten gestegen?
  Onze energiekosten zijn met meer dan 250 procent gestegen. De rekening is sinds oktober vorig jaar van 

bijna 1.000 naar 3.500 euro per maand gegaan. 

2.  Wat betekent dat voor uw bedrijf?
  We hebben wel iets in de prijzen doorgerekend - ook omdat ál onze kosten stijgen, niet alleen energie – 

maar dat kan natuurlijk nooit helemaal. En je wilt jezelf ook niet uit de markt prijzen. Er blijft momenteel 
niets over om nog te sparen, laat staan om meer personeel aan te nemen, dat ook al niet te vinden is. 
Het ambachtelijke slagersvak is een geweldig vaak, maar om dit nog jaren zo te blijven volhouden?  
Ik weet niet of mij dit gaat lukken. En dat is erg jammer.

3. En nu? Wat is jullie perspectief?
  Om energie te besparen doen we wat we kunnen. We hebben de koelingen in temperatuur wat hoger  

gezet, handen zoveel mogelijk wassen met koud water, led verlichting, ’s avonds alles uitzetten, 
geen airco meer et cetera. Verdere investeringen zijn vrij pittig en vooral in deze onzekere tijden. 
Ik vind wel dat de regering een regeling zou moeten treffen. Anders vallen vele ambachtsbedrijven deze 
winter om en dat is toch niet de bedoeling!


